
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1239
Vil ministeren redegøre for, hvordan Miljøministeriet har kommunikeret til kommunerne 
om forbuddet mod flourstoffet PFOS i perioden fra, at det i 2006 blev bestemt med EU's 
REACH-forordning, at stoffet skulle udfases, over ikrafttrædelsen af forbuddet i 2011, og 
indtil nu?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Stén Knuth (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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